



# DMP大湾区工业博览会

## DMP Greater Bay Area Industrial Expo

第二十四届 DMP 国际模具、金属加工、塑胶及包装展  
24th China DMP International Mould, Metalworking, Plastics & Packaging Exhibition

Date日期: 2023.11.27-30

地点Venue: 深圳国际会展中心(新馆) Shenzhen World Exhibition & Convention Center

### Booth Application Form 摊位申请表

Please complete the form below and put a ✓ at the appropriate

请填写以下表格,并在适当方格填上✓

Company Info 公司资料	(English name)	
	(中文名称)	
	Tel 电话:	Fax 传真:
	Address 地址:	
	E-mail 电邮:	Website 网页:
Responsible person 负责人	Name 姓名:	Title 职位:
	Direct line 直线电话:	Mobile No. 手机号码:
Other contact person 展览事务联系人	Name 姓名:	Title 职位:
	Direct line 直线电话:	Mobile No. 手机号码:
Booths rental rate may subject to change without further notice 展位租金价目可能有 调整,恕不另行通知	Booth no. 摊位号码:	Booth total area 摊位总面积:
	<input type="checkbox"/> Standard Booth标准摊位(3m x 3m) RMB 19800 / US\$ 3046 <input type="checkbox"/> Raw Space净空地 (Min. 18 sqm最少18平方米) RMB 2100 per sqm / US\$ 323 per sqm	

Area Discount (Early Bird 早鸟优惠)	面积折扣: 27平米以下: 0.78折	1638元/平米	15444元/9平标准	27-53平米: 0.7 折	1575元/平米	14850元/9平标准
	54-71平米: 0.65折	1365元/平米	12870元/9平标准	72-149平米: 0.63折	1323元/平米	12474元/9平标准
	150-224平米: 0.6 折	1260元/平米	11880元/9平标准	225平米及以上: 0.55折	1155元/平米	10890元/9平标准

	Area Required 需要面积:	Participation Fee 参展费用:
	Products to be displayed 展出产品:	
	Any special request 可有特殊要求:	
	Name of applicant 申请人姓名:	Signature and company chop 公司盖章及签名:
Date of Submission 递交日期:		

**Payment Terms 付款条款:**  
50% of the participating fee shall be payable within 7 days after the Organizer sends a confirmation to the applicant. The balance of the participation fee shall be payable no later than 30 days before the first date of exhibition.  
参展费用50% 须于主办单位向申请者发出确认书7天内支付, 参展费用的余额须于展览首天的最少30天支付。

**Regulations 规定:**  
1. The submission of this form only indicates the applicant's intention to participate in the exhibition. Until the application made by way of this form has been accepted in writing by the Organizer, no rights to exhibit are granted to the applicant notwithstanding payment of any participation fee. The Organizer reserves the right to decline any application without giving any reason.  
2. The applicant agrees that the Organizer has the sole and absolute discretion in allotting space for the positioning or construction of stands and determining the location of such stands.  
3. The applicant confirms that it has read the standard terms and conditions and the rules and regulations as contained in relation to the exhibition, a copy of which is available on the Organizer's website at <http://www.paper-com.com.hk> and [www.dmpshow.com](http://www.dmpshow.com). By submitting this form, the applicant has agreed to be bound by those terms, conditions, rules and regulations.  
1. 提交此表格只显示申请者的参展意向, 除非主办单位书面接收此表格提交的参展申请, 即使已缴交任何费用, 也不等于已获主办单位接收参展。主办单位保留权利拒绝任何参展申请, 毋须给予任何理由。  
2. 申请者同意主办单位有唯一及绝对的酌情权分配展位及布置展架, 及决定参展等摊位的位置。  
3. 申请者确认其已阅读有关展览的标准条款以及展览守则, 有关之标准条款以及守则可在主办单位之网站(<http://www.paper-com.com.hk>及[www.dmpshow.com](http://www.dmpshow.com))取得。申请者同意向提交此表格即受该等条款及限制约束。

**Please complete and return to organizer**  
**填写表格后, 传真或邮递送回主办单位**  
**主办单位 Organizer:**  
  
上海市黄浦区打浦桥1号金玉坊广场四楼405室  
Rm. 405, West Building, Jinyufang Square, No. 1, Dapu Rd. Huangpu, Shanghai  
联系人Contact: 王碧虹 Gary Wang 李韵Mobile: 139 1625 1946  
电话Tel: 021-6304 5419 \* 216 传真Fax: 021-6418 1136 \* 0216  
邮箱E-mail: wangzhong@et-sh.com 微信QQ: 233 64 951